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 REFERAT 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 
 

DATA OM MØDET 
DATO: Dato: 09.01.25 

TID: Møde: 17.30-20.00 

STED: Personalerum 

 
MØDEDELTAGERE: 

 
Forældre 
Simon Friis Poulsen [forperson] // Julie Kappelgaard [næstforperson] // Jan Nikolai Kristensen [medl.] // Alan 
Nielsen [sup.] // Anna Rischel Preston [medl.] // Lotte Balslev Vest [medl.]  
 
Elevråd: 
Thomas Preston // Julie Bünger Torp // Magnus Kauling 
 

Medarbejdere: 
Nadia Kohsel 
 

Ledelse: 
Andreas Hundebøll //  
 

AFBUD: Jeppe Bonde // Jacob Nielsen // Michalina Sigil [sup.]  

FRAVÆRENDE U. AFBUD: Irene Sidsel Broby Eckert [medl.] // Martin Bech [medl.] 

MØDELEDER: Simon Poulsen 

REFERENT: Andreas Hundebøll 

 

PKT. DAGSORDEN REFERAT 
1 Indledning – evt. justering 

af dagsordenen samt 
opfølgning fra sidste møde. 

[tages under spisningen] 

Fælles forståelse af mødets indhold. Ref. fra sidste møde blev godkendt. 

2 Orientering fra skolen mv. 
 [tages under spisningen] 

Nyt fra læringsmiljøerne  
AH orienterede om kommende førskoleforløb og børnetal samt den politiske udfordring vedrørende reduceret 
åbningstid. Ændringen er udskudt til 1. maj, men besparelsen træder i kraft fra 1. januar. 
 
Nyt fra ledelsen  

▪ Ledelsen er for første gang i 15 måneder fuldtallig, hvilket vil kunne mærkes.  
▪ Det nye kalenderår betyder budgetafslutning. Skolen har balanceret budgettet for 2024 og har i 

december foretaget nogle driftsmæssige indkøb upfront, så disse ikke belaster budgettet for 2025.  
▪ AH fortalte om to skolebesøg ledelsen har været på: et med fokus på PBL og et andet, hvor lærerne 

får mere selvstyre/autonomi. 
 
Nyt fra kommunen  

▪ AH orienterede om den fælleskommunale omstilling, hvor alle børn skal starte i den lokale 
folkeskole. Det bliver spændende at følge, men også en vanskelig opgave at sikre gode børneliv og 
deltagelsesmuligheder for alle.  

▪ AH orienterede også om, at kommunen har indgået en partnerskabsaftale med "Levende musik i 
skolen", hvilket vil betyde mere levende musik for alle elever i det kommende skoleår. 

 
Andet  
Julie gav feedback på initiativet om åbent skolebibliotek i frikvartererne, hvilket skaber ro og fællesskab for 
mange. 

3 Nyt fra elevrådet. Sidste møde blev afholdt den 3. december, og den 11. december præsenterede elevrådet deres arbejde og 
fokusområder på fællessamlingen i UM. 
 
Generelt er der nedsat flere arbejdsgrupper, hvoraf mange har nået deres mål, såsom forbedringer i 
omklædningsrummene, etablering af lektiecafé og åben hal i 10-pausen. 
 
Elevrådet har også besøgt det lille elevråd for at undersøge muligheder for samarbejde. Kan det store elevråd 
fx få en rolle ved "Mini Cup", eller skal der arrangeres en fælles temadag? 
 
På besøget hos det lille elevråd blev der diskuteret deres aktuelle indsatser, Mini Cup med hjælp fra det store 
elevråd, og en temadag på skolen. 



På sidste møde i FFE-regi blev der udarbejdet en introduktionsfilm til den kommende fælleskommunale 
demokratidag. 

4 Skoleudviklingssamtalen AH orienterede kort om den forestående skoleudviklingssamtale (27.2), som er obligatorisk jf. Folkeskoleloven. 
Formålet med skoleudviklingssamtalen er at skabe ramme for en tillidsfuld og faglig dialog om udvikling af 
skolen i et samarbejde mellem skolens ledelse og forvaltningen, hvor vi sammen stiller skarpt på den unikke 
skoles situationsbillede og skoleudvikling. Inden samtalen skal skolens ledelse inddrage skolebestyrelsen, 
medarbejdere og elevrådet i drøftelse af skolens situationsbillede. 
 
Ift. hvordan skolebestyrelsen skal inddrages, blev det besluttet: 

▪ AH fremsender datapakken til Julie, som udarbejder en drejebog, der både rummer det fortællende 
og det tællende omk. skolens situationsbillede.  

▪ På næste SKB-møde afsættes der tid til at gå i dybden med skolebestyrelsens indspark til ledelsens 
kommende skoleudviklingssamtale. 

 
Ift. hvordan elevrådet skal inddrages, blev det besluttet, at det vendes på det kommende elevrådsmøde. 

5 Opfølgning på folkeskolens 
kvalitetsprogram 

AH orienterede kort om relevante nedslag i det kvalitetsprogram, som rulles ud over landets folkeskoler i de(t) 
kommende skoleår. 

6 Digital dannelse og 
skærme 

Julie orienterede om arbejdsgruppens her og nu status. På kommende møde skal der afsættes god tid til at 
drøfte temaet.  

7 Kontaktforældre Julie orienterede om arbejdsgruppens her og nu status. Sigtet er, at arbejdes skal være klar ifm. nyt skoleår. 

8 Personalesituation mv. Pt. har skolen to vakante stillinger. Der afholdes samtaler hhv. d. 22.1 fra kl. 14 (ny pædagogisk vejleder) og 
28.1 fra kl. 15 (lærer til 2. årg.).  
 
Giv besked til AH, hvis der er én eller flere SKB-medlemmer, der vil deltage i disse. 

9 Koordinering af 
arbejdsgruppernes 
samarbejde.  

Udgik 
 

10 Gennemgang af aftaler og 
beslutninger fra mødet. 

Tjek 

Med venlig hilsen  

Andreas Hundebøll  
 

 
 


